
 Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ.17/97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 541/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Αναπροσαρμογή συντελεστή φόρου 
φωτιζόμενης επιφάνειας» 

 
       Σήμερα  30 Oκτωβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 24-10-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  17  μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                           Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Βαφείδης            -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Μ. Ποτουρίδης Δ. Αδάμου  
4. Κ. Κόλβατζης Θ. Τέτος   
5. Ε. Λελεκάκης Π. Καρασαββίδου  
6. Κ. Πουλασουχίδης Χ. Παπαγεωργίου  
7. Κ. Γκαβαϊσές Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Απόντες Πάρεδροι 
8. Α. Μαρκούλης B. Tσίλης Γ.Μπαλτζής 

      9. Α. Καραντουμάνης   Λ.Χατζηγεωργίου 
    10. Λ. Τάκης   Θ.Δεμερτζής 
    11. Ε. Παναγιωτίδης    

12. Ο. Σιδηρόπουλος  
13. Ε. Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Γ. Χιονίδης 521/97 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ.Κόλβατζης 
15. Δ. Ζαμάνης Κατά     τη     συζήτηση     της    υπ’ αριθ. 527/97 
16. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κόλβατζης, Δ.Ζαμάνης. 
17. Π. Αγαθαγγελίδης Κατά    τη   συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/97 απόφ. 

   αποχώρησε ο κ. Ι.Κουρουζίδης. 
   Κατά    τη   συζήτηση της υπ’ αριθ. 546/97 απόφ. 
   αποχώρησαν οι κ.κ. Δήμαρχος και Π.Αγαθαγγελίδης. 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 3-10-97 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου Πουλασουχίδη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθ. 292/1983 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου από 1-1-1984 επιβλήθηκε στο Δήμο μας   ο φόρος επί των 
ηλεκτροδοτούμενων χώρων αυτών που χρησιμοποιούνται  ή προορίζονται για 
κατοικία ή άσκηση επαγγέλματος σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 10 του 
N.1080/80. 
 Σύμφωνα με το άρθρο 25 του Ν.1828/89 ο φόρος ηλεκτροδοτουμένων χώρων 
ορίζεται από 6 μέχρι 25 δρχ. 
 Ο συντελεστής αυτός μπορεί να αυξάνεται με απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου μέχρι 20% για κάθε οικονομικό έτος. 
 Η απόφαση λαμβάνεται μέχρι τέλος του μήνα Οκτωβρίου και κοινοποιείται 
στη ΔΕΗ μέχρι 30 Νοεμβρίου κάθε έτους, οι καθοριζόμενοι δε συντελεστές ισχύουν 
από την 1η του μήνα Ιανουαρίου του επόμενου έτους και μέχρι τροποποίησης ή 
συμπλήρωσης της απόφασης. 
 Με την αριθ. 583/96 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου εγκρίθηκε η 
αναπροσαρμογή του συντελεστή φόρου φωτιζόμενης επιφάνειας για το έτος 1997 
από 21 σε 22 δρχ. κατά  τετραγωνικό  μέτρο  εστεγασμένου χώρου το  χρόνο. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ 
αποφασίσει για την αναπροσαρμογή ή μη του συντελεστή φόρου φωτιζόμενης 
επιφάνειας. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 22-10-97 
εισήγηση της επιτροπής οικονομικών με την οποία αυτή εισηγείται  να γίνει 
αναπροσαρμογή του Φ.Φ.Ε. από 22 σε 24 δρχ. ανά  τ.μ. ετησίως. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------
---------- 
 Η συζήτηση του παρόντος θέματος καταχωρήθηκε στη συζήτηση του 13ου 
θέματος της ημερήσιας διάταξης για το οποίο εκδόθηκε η αριθ. 540/97 απόφαση 
Δημοτικού Συμβουλίου). 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------
---------- Πρόεδρος :Υπάρχουν δύο προτάσεις. Η μία είναι για καμία αύξηση 
και η άλλη είναι η πρόταση της επιτροπής. 
 Ποιοί ψηφίζουν την πρόταση για καμία αύξηση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι : 
Α.Μαρκούλης, Ε.Παναγιωτίδης, Ο.Σιδηρόπουλος, Ε.Σοφιανίδης, Π.Αγαθαγγελίδης.
 Πρόεδρος :Ποιοί ψηφίζουν την πρόταση της επιτροπής; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου, Μ.Ποτουρίδης, Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης, Κ.Γκαβαϊσές , 
Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, Γ.Χιονίδης,  Μ.Αδαλόγλου. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 3-10-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2.-Την από 22-10-97 εισήγηση της επιτροπής οικονομικών. 
3.-Την με αριθ. 583/96 προγενέστερη απόφασή του με την  οποία καθορίστηκε ο 
συντελεστής του φόρου σε 22 δρχ. ανά τ.μ. για το 1997. 
4.-Τις προτάσεις του Δημάρχου και δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 



5.-Οτι σκόπιμο είναι να εγκριθεί η αναπροσαρμογή του Φ.Φ.Ε. στο ποσό που 
προτείνει η επιτροπή οικονομικών  προκειμένου ο Δήμος ν’ αντιμετωπίσει τα 
αυξημένα έξοδα της λειτουργίας του. 
6.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.-Τις διατάξεις του άρθρου 10 του Ν. 1080/80 όπως τροποποιήθηκαν με το άρθρο 
25 παρ.13 του Ν.1828/89. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Ορίζει το συντελεστή του φόρου φωτιζόμενης επιφάνειας για το  έτος 1998 
σε 24 δρχ. κατά τετραγωνικό μέτρο  εστεγασμένου χώρου το χρόνο. 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 541/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 
 Κ. Πουλασουχίδης Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Μαρκούλης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Α. Καραντουμάνης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-11-97 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 
 


